
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 12. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 669
I forlængelse af DSB's beslutning om at nedskrive værdien på IC2-togene,
bedes ministeren redegøre for, hvorfor de resterende IC4-tog er ansat til en
værdi af 3,7 mia. kr., henset til at det samlede
transportmateriel er værdiansat til ca. 11 mia. kr. (altså udgør IC 4 togene ca.
en tredjedel), mens de kørte kilometer alene udgør ca. 6 pct.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Villum Christensen (LA).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 30. september 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Villum.Christensen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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